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P r o t o k ó ł    Nr  XLIII/2022 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  6  października  2022  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  1100  do  1310 

 
Otwarcia XLIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XLIII sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

Porządek obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

2. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej. 
 
3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej. 

 
4. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Komendant Powiatowy Policji                           
     b/ dyskusja 

 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XLIII/296/2022  

 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2022.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XLIII/297/2022   
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 

rok” 
 a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor  

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XLIII/298/2022 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.   
 a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji SWiP 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XLIII/299/2022 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji SWiP 
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XLIII/300/2022 

 
11. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie 
gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu –  Prezes LKS „KAMIONKA” 
             Inspektor UM 

     b/ dyskusja 
 
12. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
13. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu           

z sesji).   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XLIII sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej. 

Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem protokołu z XLI sesji 
Rady Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej. 

Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem protokołu z XLII sesji 
Rady Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 



3 

 

Ad.4. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 

Ad.5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 
 W/w informację przedstawił Komendant Powiatowy Policji                  

w Sępólnie Krajeńskim – Paweł Zawada.  
 Przedmiotowa informacja – w załączeniu do protokołu z sesji.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował za dobrą współpracę i wspólne 

uzupełnianie się w działaniach.  
 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  

 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLIII/296/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
6 października 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   

 

Radny Sebastian Skaja nawiązał do zadania związanego z remontem sali 
sesyjnej na kwotę 38.000 zł. Zwrócił uwagę, że jest tylko nowa wykładzina. 

Podkreślił, że zrobił rozeznanie środowiskowe i dowiedział się od kolegi, że 
wykładzina z robocizną nie powinna przekroczyć kwoty 10.000 zł. Zapytał co 
dalej z salą i co stało się z pieniędzmi.  

 
Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że inwestycja nie została jeszcze 
rozliczona i nie ma żadnej faktury dotyczącej tego zadania. O kosztach 

można mówić jak będą faktury i nastąpi rozliczenie zadania. Kwota 38.000 zł 
to jest plan. Podkreślił, że na sali pojawiła się wykładzina wygłuszająca. 

Stwierdził, że do końca listopada powinno nastąpić rozliczenie zadania.  
 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że jeżeli wpisywane jest zadanie 

modernizacja sali sesyjnej to powinien być znany zakres robót. Powinny być 
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zaplanowane takie rzeczy jak np. sprzęt elektroniczny, mikrofony lub tylko 

wykładzina.  
 

Skarbnik Piotr Gustyn stwierdził, że zadanie do wpisania otrzymał od osoby, 
która prowadzi inwestycje. Wspomniał również o sprzęcie elektronicznym. 
Ponownie podkreślił, że jak spłyną faktury i wszystko zostanie zakończone to 

nastąpi rozliczenie zadania.   
 
Radna Natalia Marciniak zapytała na kiedy planowane jest oficjalne otwarcie 

Klubu Seniora.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że chciałby pokazać radnym 
zakres wykonanych robót. Podkreślił, że widać środki, które zostały tam 
zainwestowane. Poinformował, że termin otwarcia nie został jeszcze ustalony.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLIII/297/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
6 października 2022 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2022, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor Urzędu Miejskiego - 
Natalia Szafran.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLIII/298/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
6 października 2022 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 
Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”, podjęta została 
jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji – Sabina Lubińska.   
 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że sam pomysł utworzenia 
młodzieżowej rady miejskiej jest dobrym pomysłem. Zwróciła się z pytaniem 
do Pana Burmistrza czy gdyby była taka inicjatywa ze strony radnych albo 

społeczników to byłaby chęć współpracy. 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że nie widzi problemu gdyby była 

taka wola Rady i zostałaby podjęta uchwała. Musi zostać zachowana cała 
procedura.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XLIII/299/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
6 października 2022 roku w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, podjęta została 12 głosami za, przy            
1 głosie przeciw (P. Łukarski).   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji – Sabina Lubińska.   

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLIII/300/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
6 października 2022 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego, podjęta została jednogłośnie 13 głosami 
za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” i sportu na terenie 
gminy Kamień Krajeński. 

 Jako pierwsza sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia 
LZS przedstawiła w zastępstwie Inspektor Urzędu Miejskiego Natalia 
Szafran. 

Następnie sprawozdanie z działalności LKS „Kamionka” 
przedstawił Prezes Mariusz Liss. 

 
Radny Jacek Kucharski podziękował za zaangażowanie i pasję Prezesowi 
LKS „KAMIONKA” oraz całemu zarządowi jak również trenerom, którzy 

prowadzą treningi, organizują obozy. Podziękował także nieobecnemu 
Prezesowi LZS oraz Prezesowi LKS za zrzeszanie tak dużej ilości osób. Dzięki 

temu w sołectwach dzieje się tak wiele. Życzył wszystkiego dobrego                 
i wytrwałości.  
 

Prezes LKS „KAMIONKA” Mariusz Liss podziękował za docenienie ich pracy.    
 
Radna Natalia Marciniak również dołączyła do podziękowań. Podkreśliła, że 

ma siostrzeńca, który uczestniczy w treningach i bierze udział w meczach. 
Zwróciła uwagę na rolę trenerów. Podkreśliła, że mają świetną relację              

z dziećmi. Wiele rzeczy robią dodatkowo. Co czwarte dziecko w gminie należy 
do LKS „KAMIONKA” co jest ogromnym sukcesem.  
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Następnie nawiązała do spotkania z Panem Ryszardem Ciężkim 

Prezesem Kujawsko – Pomorskiego Związku Piłki Siatkowej. Zapytała                 
o wnioski po spotkaniu.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że miały miejsce takie spotkania. 
Prezes wskazał co gmina miałaby przygotować. Potem Związek mógłby 

ubiegać się o środki m.in. na powstanie punktu gastronomicznego. Plan 
zagospodarowania przewiduje możliwość budowy hotelu czy restauracji. 
Musieliby być przedsiębiorcy. Podkreślił, że gmina to co mogła wykonała 

m.in. drogę, chodniki, infrastrukturę wokół boisk. Zatem to co było możliwe 
zostało wykonane. Nie ma w tej sprawie dalszego odzewu. Stwierdził, że 

Prezes jest bardzo przychylny jeżeli chodzi o Gminę Kamień Krajeński. 
Podkreślił również duże zaangażowanie Pana Sławomira Borlika.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że jest jej przykro, że radni nie są 
informowani o takich spotkaniach. Podkreśliła, że gmina ma potencjał                

i ponownie mogłaby zasłynąć z piłki siatkowej. Zaproponowała, aby 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu zorganizował 
spotkanie z osobami zainteresowanymi tym tematem, również z Panem 

Burmistrzem i Panem Prezesem. Temat powinien być kontynuowany.   
 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  

Ad.12. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że w najbliższym czasie 
oświetlenie włączane będzie o godz. 5.30. Podkreślił, że otrzymuje pozytywne 
sygnały dotyczące wyłączania oświetlenia. Wiele osób twierdzi, że noc jest od 

spania.  
 Następnie przekazał informację, że w dniach 06.10.2022 r. – 
12.10.2022 r. prowadzony będzie czwarty nabór wniosków o przyznanie 

dotacji celowej na wymianę źródeł ciepła zasilanych paliwami stałymi            
w budynkach i lokalach mieszkalnych na terenie Gminy Kamień Krajeński. 

Dofinansowaniu podlegają budynki mieszkalne jednorodzinne lub lokale 
mieszkalne wykorzystywane na własne potrzeby mieszkaniowe. Wniosek 
należy złożyć w formie przygotowanego Formularza, który można pobrać: 

• za pośrednictwem strony internetowej 
• w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim – biuro obsługi 

klienta lub pok. 32. 
Wnioski można składać tylko i wyłącznie w terminie naboru. Wnioski 
składane po okresie naboru nie będą rozpatrywane. Rozpatrywane będą 

wyłącznie kompletne wnioski, tj. zawierające wszystkie niezbędne załączniki 
wymienione we wniosku. Dofinansowaniu nie podlegają zadania wykonane 
przed podpisaniem umowy z Gminą o udzielenie dotacji, ani związane                  

z wymianą innych źródeł ciepła niż źródła na paliwa stałe. W ramach 
bieżącego naboru pozytywnie ocenionych zostanie maksymalnie 8 wniosków                 

(w ramach pierwszego naboru podpisano umowy z 2 wnioskodawcami). 
Wnioski wraz z załącznikami można składać w terminie naboru w biurze 
obsługi klienta Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim lub pocztą 
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tradycyjną na adres: Urząd Miejski w Kamieniu Krajeńskim, ul. Plac 

Odrodzenia 3, 89-430 Kamień Krajeński. 
 

Radny Sebastian Skaja nawiązał do sprawy oświetlenia. Zastanawiał się 
skąd pojawiają się informacje, że mieszkańcom to się podoba. Poinformował, 
że ludzie zgłaszają, że jeżeli mają być wyłączenia to wszędzie. Niestety tak nie 

jest. Ostatnio na ul. Strzeleckiej oświetlenie włączone było całą noc. Czasami 
wyłącza się o 1 lub 2 w nocy. Radny zastanawia się czy ktoś nie potrafi tego 
ustawić lub się tym nie zajmuje. Kobiety pracujące do 22.30, 23.00 boją się 

wychodzić z pracy. Jest ciemno, ludzie świecą latarkami. Podkreślił, że ludzie 
zwracają również uwagę, że najczęściej oświetlony jest kościół, a to zabiera 

pieniądze. Uważa, że jeżeli są wyłączenia to wszędzie, albo nigdzie. Powinno 
być to sprawiedliwie.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski zgodził się z radnym, że jeżeli są wyłączenia to 
wszędzie równocześnie. Stwierdził, że skrzynki załączające i wyłączające 

czasami robią „psikusy”. Nie ma tego, że ktoś jest uprzywilejowany. Wszyscy 
powinni być traktowani równo. Podkreślił, że nastąpi rozeznanie i zostaną 
podjęte działania, aby wszędzie było tak samo. Zorientuje się czy byłaby 

możliwość wyłączania o godz. 23.15.    
 
Radny Sebastian Skaja zwrócił również uwagę na przystanek autobusowy              

w Nowej Wsi, który grozi zawaleniem. Pokrycie dachowe jest takie, że jak 
wiatr zawieje to pół dachu się rusza, co stanowi duże zagrożenie dla 

bezpieczeństwa. Mieszkańcy nie mają drogi więc chociaż na autobus mogliby 
poczekać w bezpiecznym miejscu.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że przystanek został zniszczony 
przez powalone drzewo. Sprawa zgłoszona została do ubezpieczalni, ale nie 

ma jeszcze decyzji w tej sprawie. Po oszacowaniu przez ubezpieczyciela 
nastąpi remont przystanku.  
 

Radny Sebastian Skaja zapytał kiedy nastąpi zakończenie budowy drogi ul. 
Topolowej oraz rewitalizacja parku.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że inwestycje mają zostać 
zakończone do końca roku.  

 
Radna Natalia Marciniak nawiązała do inwestycji przy ul. Topolowej. 
Podkreśliła, że pytała jak długo będzie ta inwestycja trwała. Pan Burmistrz 

odpowiedział, że tydzień czasu i będzie wylany asfalt. Tymczasem mija już 
kolejny miesiąc, a są to duże utrudnienia. Firma zlokalizowana przy ul.  
Topolowej jakoś sobie radzi, ale mogła zostać poinformowana jak długo 

będzie to trwało.  
 Następnie nawiązała również do sprawy oświetlenia, nad którym nie 

ma kontroli. Podczas pełnienia dyżurów każdorazowo otrzymuje zgłoszenia 
dotyczące tej sprawy. Podkreśliła, że na osiedlu, na którym mieszka 
oświetlenie włącza i wyłącza się kilka razy w nocy. Stwierdziła, że w takim 

przypadku nie ma mowy o oszczędnościach, a koszty mogą być jeszcze 
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większe. Podkreśliła, że nie wygląda to dobrze na terenie całej gminy. 

Poprosiła o podjęcie działań w tym zakresie.  
 

Radna Ewa Wiese także zwróciła uwagę na problem z oświetleniem                  
w Dąbrówce. Podkreśliła, że na łączniku Dąbrówka wieś-osiedle pali się całą 
noc.     

 
Radna Natalia Marciniak zwróciła również uwagę, że przejścia wzdłuż drogi 
krajowej miały być oświetlone.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że podejmie działania w tym 

zakresie, ale nie wie jak to wygląda od strony technicznej. Nawiązując do ul. 
Topolowej podkreślił, że otrzymał taką informację, że realizacja nastąpi               
w bardzo krótkim okresie. Niestety inwestycja przeciąga się.  

 
Radna Natalia Marciniak zapytała również kto zastępuje Pana Burmistrza 

podczas jego nieobecności.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jest Zastępca Burmistrza oraz 

Pani Sekretarz, która również pełni obowiązki.  
 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że nie do końca tak jest. Ostatnio 

podczas dłuższej nieobecności Pana Burmistrza odbyła się sesja i komisje             
i żadnej z tych osób nie było. Radni mieli pytania i nie było wiadomo do kogo 

się zwrócić. Zapytała dlaczego jest taka sytuacja, że odbywa się sesja, jest 
ważne spotkanie, zaproszeni są radni, a nie ma żadnej osoby, która mogłaby 
odpowiedzieć na pytania. Zapytanie radnej jest pokłosiem telefonu od 

mieszkańca, który we wtorek był w Urzędzie. Pana Burmistrza nie było więc 
mieszkańca odesłano z kwitkiem. Radna odszukała regulamin organizacyjny 

z kwietnia 2021 roku gdzie jasno jest zapisane, że zastępca nie pełni funkcji 
zastępcy. Podkreśliła, że Pani Zastępca nie zastępuje Pana Burmistrza 
podczas jego nieobecności co jest totalnym absurdem. Stwierdziła, że jest to 

jedyna gmina w Polsce gdzie zastępca nie zastępuje Burmistrza. Poprosiła              
o wyjaśnienie sprawy.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jest podział obowiązków i każdy 
wykonuje swoje obowiązki. Jeżeli chodzi o kwestię zastępstwa to jest Pani 

Sekretarz i Pani Zastępca. Następuje konsultacja np. telefoniczna                   
z Burmistrzem i wówczas podejmowane są decyzje.       
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że w praktyce wygląda to tak, że mają 
miejsce ważne rzeczy i nie ma Pana Burmistrza, nie ma nikogo. Podkreśliła, 
że Pan Burmistrz chyba sam do końca nie wie kto go zastępuje.  

 
Następnie Sołtys wsi Witkowo Wincenty Tetzlaff nawiązał do sytuacji 

świetlicy wiejskiej w Witkowie. Podkreślił, że w czerwcu bieżącego roku 
zwolniła się Pani kierownik świetlicy. Od tego czasu jest wakat na 
stanowisku. Dokumenty złożyła inna Pani i nie ma żadnej odpowiedzi. Od 

czerwca świetlica jest zamknięta. Zapytał jak Pan Burmistrz wyobraża sobie 
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zimę w tej świetlicy. Na świetlicę zostało przeznaczonych dużo środków. 

Każdego roku sołectwo również przeznaczało środki na świetlicę.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że nie zna tematu. Będzie 
rozmawiał w tej sprawie z Dyrektorem MGOK.     
 

Ad.13. Zamknięcie obrad sesji.    
 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XLIII sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 

 
Na tym obrady XLIII sesji zakończono.  
  

  P r z e w o d n i c z ą c y  

Protokołowała                                                     Rady Miejskiej 

/-/  Izabela Turzynska 

/-/ Kazimierz Warylak  


